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Podpis koaliční smlouvy — Nezávislí 
Rožnováci, KDU-ČSL a ODS.

Otázka na nového starostu Jana Kučeru
 � Jaké úkoly bude nová koalice prioritně řešit?

„V úvodu děkuji všem voličům, kteří dorazili ke komunálním volbám, Rož-
nov pod Radhoštěm  si jejich účast zaslouží. Děkuji taky za podporu, kte-
rá se mně, Nezávislým Rožnovákům, ale také koalici dostala. Díky patří 
také odcházejícímu vedení za korektní komunikaci a ochotu předat město 
a  rozpracované úkoly.

Po zvolení do vedení města ve středu 19. října večer jsme hned nadcházející 
den ráno v 8 hodin nastoupili do práce. Velmi dobře víme, že před námi stojí 
obrovské množství úkolů a největší výzvy, které Rožnov řešil za dlouhé roky. 
S kolegy místostarosty Tomášem Grossem a Markétou Blinkovou jsme hned 
ráno začali přebírat město a vrhli se do práce. Máme také shodu, že před 
námi stojí tři hlavní úkoly. Prvním je rozlousknutí velkého ořechu, kterým je 
kulturní centrum. Druhý problém, který trápí většinu Rožnováků, jsou ceny 
energií. Třetím je pak příprava rozpočtu města na příští rok.

Hned první den jsme si také vyžádali kompletní informace ke kulturnímu 
centru a začali se seznamovat s podrobnostmi aktuální situace. Třetí pracov-
ní den už proběhla schůzka s dodavatelem firmou Navláčil. O dalším vývoji 
budeme informovat.

Asi největším aktuálním problémem, který trápí obyvatele, je cena energií. 
My to ve vedení města silně vnímáme. Město nemůže ovlivnit tvorbu ceny 
energií, nemůže nařídit ČEZu nebo společnosti Energoaqua, že mají cenu 
upravit. To je ošetřeno zákonem a kontroluje to Energetický regulační úřad. 
Starosta a vedení města jsou tady však hlavně pro občany. Hned první den 
jsem požádal o schůzku s ředitelem společnosti Energoaqua, abychom se 
mohli vzájemně informovat o situaci. Chceme vědět, proč tak dramaticky 
cena roste a jak se bude vyvíjet na začátku roku 2023. Stejně tak jsme hned 
oslovili ředitelku Úřadu práce v Rožnově s žádostí o schůzku. Díky její vstříc-
nosti je možné rychle probrat, jak k lidem dostat informace o možnosti čerpat 
příspěvek na bydlení a jak třeba samoživitelkám či seniorům pomoci se v  si-
tuaci zorientovat a příspěvek získat. Pro některé to může být až existenčně 
důležité. To si všichni uvědomujeme.

Třetí důležitý úkol je příprava rozpočtu 2023. I město trápí růst nákladů 
na energie, máme otevřené úvěry na investiční akce a potřebujeme vše dobře 
nachystat. Během listopadu to dochystáme, ať můžeme v prosinci schválit.

Požadavků na schůzky a na řešení mnoha problémů už máme mnoho 
v  dlouhém pořadníku. Všechny postupně odbavíme. Začali jsme od největ-
ších problémů a postupně půjdeme dál. Můžu slíbit, že budeme občany ote-
vřeně informovat o vývoji ve městě.“                                 Jan Kučera

Televizní reportáž na www.tvbeskyd.cz

Na ustanovující zastupitelstvo dorazila také veřejnost. Tak jako každé zasedání ZM, tak i toto 
bylo v přímém přenosu přenášeno televizí Beskyd. Ke zhlédnutí je na www.tvbeskyd.cz.

Při složení zastupitelského slibu asistovala 
mluvčí úřadu Petra Graclíková.
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